
Dz-07.0021.1.14.2016  

Protokół nr 46/2016 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 5 lipca 2016 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 17.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący Szczęsny Filipiak otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 21 czerwca 2016 r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zwołanej na dzień 

12 lipca 2016 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zwołaną na dzień 12 lipca 2016 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 45. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 21 czerwca 2016 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zwołanej na 

dzień 12 lipca 2016 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowlanego dotyczącego rozbudowy 

ul. Podłużnej w Krakowie, przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 218) przedstawił Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali 

Magdalena Mardyła i Szczęsny Filipiak. Zarząd postanowił przygotować poprawkę do 

projektu, w której zmienia się treść § 1, dopisuje się nowy paragraf, zawierający wniosek 

o przedstawienie Radzie Dzielnicy założeń umowy zawartej pomiędzy ZIKiT a ATAL SA. 

oraz zmienia się treść uzasadnienia do uchwały. 

Poddana pod głosowanie opinia do projektu uchwały nie uzyskała wymaganej większości 

(wynik głosowania za opinią pozytywną: 0 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących się). 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie budowy kładki pomiędzy Dębnikami a Zwierzyńcem, 

przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 

219) przedstawił Szczęsny Filipiak. Przewodniczący, powołując się na konsultacje z referatem 

prawnym Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa, zaproponował przygotowanie poprawki 

do projektu uchwały, zgodnie z którą skreśla się paragraf 1 i zmienia się treść uzasadnienia do 

uchwały. 



Poddana pod głosowanie opinia do projektu uchwały nie uzyskała wymaganej większości 

(wynik głosowania za opinią pozytywną: 0 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących się). 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Chełmskiej w Krakowie (pismo: AU-02-7.6730.2.427.2016.RKB z 13.06.2016), 

przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 220), 

zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod 

głosowanie pozytywną opinię do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Olszanickiej w Krakowie (pismo: AU-02-7.6730.2.604.2016.JDU z 16.06.2016), 

przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 221) 

przedstawił Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod 

głosowanie pozytywną opinię do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie koncepcji przebudowy ulicy Kościuszki w Krakowie, 

przygotowany przez grupę członków Rady (druk nr 228), przedstawił Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Marek Golonka i Szczęsny Filipiak. Zarząd uchwalił pozytywną opinię 

do projektu stosunkiem głosów: 4 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie zniesienia form ochrony przyrody – drzew uznanych za pomniki przyrody (pismo 

znak: WS-7.6120.1.2016.PB z 14.06.2016), przygotowany przez Komisje Ochrony Środowiska 

i Utrzymania Zieleni (druk nr 229), przedstawił Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrał 

Marek Golonka. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd sześciu 

projektów uchwał, które zostaną zgłoszone do porządku obrad sesji, zwołanej na 12 lipca 

2016 r. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na okres od 

13 lipca do 29 sierpnia 2016 r. zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji, projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za, 

(druk nr 222). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji, projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za, 

(druk nr 223). 

Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej 

oraz odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji, projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony stosunkiem głosów: 

4 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (druk nr 224). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrała 

Marzena Garzeł. Zarząd uchwalił projekt uchwały jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 225). 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2017 zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Marzena 



Garzeł, Magdalena Mardyła, marek Golonka, Jan Dziura-Bartkiewicz i Szczęsny Filipiak. 

Zarząd uchwalił projekt uchwały jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 226). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego zadania 

bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2017-

2019. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za, (druk nr 227). 

Ad. 4. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 41/2016). Uchwała została podjęta jednomyślnie – 

5 głosami za. 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 pismo Zjednoczonej Spółdzielni Budowlano-Mieszkaniowej „Piast” w sprawie podjęcia 

działań mających na celu usunięcie toalet przenośnych ustawionych przy ul. Dunin-

Wąsowicza, w pobliżu stadionu Cracovii - przewodniczący Szczęsny Filipiak stwierdził, że 

temat ten był już omawiany z przedstawicielem MPK i może zostać rozwiązany tylko 

poprzez wskazanie innego miejsca na ustawienie toalety dla kierowców, co niestety, nie jest 

łatwe, 

 odpowiedź Referatu Prawnego BR UMK na prośbę o opinię na temat możliwości 

dofinansowania przez Radę Dzielnicy działań dotyczących samolotu zlokalizowanego na os. 

Bielany w Krakowie – przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedzi Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu oraz Zarządu Zieleni Miejskiej 

na wniosek obywatelski dotyczący zagospodarowania terenów zielonych przy zbiegu ulic: 

Księcia Józefa – Jodłowa – Skibowa, zawierające wycenę w/w inwestycji – z uwagi na 

bardzo wysokie koszty prac przedstawione przez ZZK (ok. 500 zł), Zarząd postanowił, że 

nie będzie rekomendował Radzie dzielnicy realizacji tego zadania w 2017 r. i takie 

stanowisko zostanie przedstawione na najbliższej sesji. 

Ad. 6. 

Jan Dziura-Bartkiewicz zwrócił uwagę na potrzebę zabezpieczenia kwoty około 3 tys. zł na 

wydarzenia kulturalne na os. Olszanica w bieżącym roku. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 19.30 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                              Przewodniczący  

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

  Szczęsny Filipiak 


